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防火门平推式门杆CE认证- EN 1125:2008 详解-CPR

1、防火门平推式门杆欧盟CE认证标准

EN 1125:2008

Building hardware - Panic exit devices operated by a horizontal bar, for use on escape routes -
Requirements and test
methods建筑五金.逃生路线用水平杆操作的紧急逃生装置.要求和试验方法

2、防火门平推式门杆 欧盟CE认证法规

建材CPR Regulation (EU) No 305/2011

3、EN 1125:2008  适用CE认证防火门平推式门杆范围

https://www.gaomengce.com/newsinfo/392024.html


This European Standard specifies requirements for the manufacture, performance and testing of
panic exit devices mechanically operated by either a horizontal push-bar or a horizontal touch-bar,
specifically designed for use in a panic situation on escape routes. The suitability of a panic exit device
for use on fire/smoke resisting door assemblies is determined by fire performance tests conducted in
addition to the performance tests required by this European Standard. Annex B indicates additional
requirements for these products. This European Standard covers panic exit devices which are either
manufactured and placed on the market in their entirety by one producer or produced by more than
one producer and subsequently placed on the market as a kit in a single transaction. 本欧洲标准规
定了由水平推杆或水平触杆机械操作的紧急出口装置的制造、性能和测试要求，该装置专
门设计用于逃生路线上的紧急情况。防火/防烟门组件上使用的紧急出口装置的适用性是
通过除本欧洲标准要求的性能试验外进行的防火性能试验来确定的。附录B列出了这些防
火门平推式门杆的附加要求。本欧洲标准涵盖恐慌退出装置，这些装置要么由一家生产商
整体制造并投放市场，要么由多家生产商生产并随后作为套件在单一交易中投放市场。

4、防火门平推式门杆 欧盟CE认证模式

根据防火门平推式门杆性能和使用环境要求，可采用如下认证模式申请CE

模式1：逃生路线上的门。

5、防火门平推式门杆欧盟CE认证测试项目

 

6、防火门平推式门杆 CE认证怎么做

模式1：NB机构测试样品+FPC工厂审核

模式2+：NB机构进行FPC工厂审核

模式3：NB机构测试样品+工厂DOP性能声明

模式4：国内测试+工厂DOP+NB机构发证



7、防火门平推式门杆 CE标识如何加贴？ 

相关技术文章：

建材产品CE认证
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